
Verslag van de vergadering van de afdeling Limburg van de VBM d.d. 22 september 2020.. 

 

1 De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder welkom. 

2 Mededelingen, uit de vergadering komt naar voren dat door de oproep per email er voor heeft 

gezorgd dat een drietal extra leden  op de vergadering aanwezig zijn. 

Er zijn ook twee leden die zich hebben afgemeld in verband met onderliggende ziekten in samenhang 

met corona. 

3 We herdenken de heer Andy Swaans met gepaste woorden, hij zal een gemis zijn voor onze 

afdeling. Ook wordt een toost op hem uitgebracht en geheel in zijn lijn bitterballen besteld, 

coronaproef.  

4 De 104e ALV, waarin opgenomen het verslag van de 103 ALV en de balans en verlies en 

winstrekening zal door de heer Cees Jansen en de voorzitter worden doorgenomen, de vergadering 

hier stemt de vergadering  mee in. 

We hebben te weinig exemplaren om e.e.a. plenair te bespreken. 

Wel worden stukken van de 105e ALV besproken. 

Er zijn geen bijzondere opmerkingen hierover behalve dat er werk gemaakt zou kunnen worden van 

de elektronische trivizier om druk en verzendkosten te kunnen besparen. 

Zou het een idee zijn om de trivizier 3 maanden per mail en op papier te verzenden en na die periode 

te vragen wie hem nog papier wil hebben ? Wij denken dat wij hiermee de aantallen en dus kosten 

kunnen verminderen. 

5 Afvaardiging 105e ALV, de heer Ubachs, de heer Daamen en als reserve de heer Bosgraaf. 

6 Rondvraag  

A De contributie niet meer te verhogen zolang de pensioenen niet verhoogd worden. 

1 stem voor/1 onthouding/9 personen stemden tegen 

B Voorstel om de vergadering centraler in de provincie te houden, gedacht wordt aan Roermond om 

ook de leden uit Venlo bijvoorbeeld een gelijke kans te bieden qua rijafstand. 

C De vergadering vraagt ook het afdelingsbestuur voeling te houden met de werkvloer. 

Er zijn echter nog weinig werkplekken in Limburg, wel zou de uitbreiding van Vreedepeel in de 

toekomst hier soelaas kunnen gaan bieden. 

De voorzitter geeft aan om als het aan  de orde is een keer naar Oirschot te gaan als er een 

bijeenkomst is, of een keer mee te gaan met de ledenwerving om zo kennis te maken met de 

werkvloer. Wij zullen hierover nog moeten nadenken. 

 

Tot zover  

 

Jos Ubachs  


